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Drechterland 

Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 23 november 2020 

Aanwezig: (CDA, 
(VVD), MN PD). 

(GBD) 

en 

(SPD) 

M. 

Pijl (voorzitter) 

en J.N.M. Commandeur 

(griffier) 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. 

Verslag vergadering 

26 oktober 2020; 

Het 

verslag 

wordt 

overeenkomstig 

de 

notulering vastgesteld. 

3. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen; 

a. Deelname 

vertegenwoordiging 

raadsleden in 

werkgroep Omgevingswet; 

Naar 

aanleiding 

van de 

presentatie 

van de stand van zaken over de activiteiten in het kader 

van de 

Omgevingswet 

is 

vastgesteld 

dat het wellicht 

wenselijk 

zou 

zijn 

een aantal 

raadsleden af te 

vaardigen 

in een daartoe in te stellen 

werkgroep. 

Inmiddels hebben de 

heren en zich 

gemeld. Gevraagd 

wordt of ook de andere fracties 

bereid 

zijn 

iemand af te 

vaardigen. 
BES meldt 

zich aan namens de VVD-fractie. 

De 

overige 

fracties 

(PDL, 

CDA en 

GBD) 

beraden zich 

nog 

en 

geven 

dit z.s.m. door aan de 

griffier. 

Noot 

griffier: 

meldt zich aan namens de fractie GBD. 

b. 

Wenselijkheid aanwijzing vertegenwoordiging 

raad in 

werkgroep doorontwikkeling 

regionale raadsledenbijeenkomsten (zie 

laatste RRB dd. 18 november 

2020); 

De 

griffier 

licht een en ander toe. Het 

ligt 

in de 

bedoeling 

om uit iedere raad enkele 

raadsleden af te 

vaardigen 

om mee te 
praten 

over een 

doorontwikkeling 

van de 

regionale 

raadsledenbijeenkomsten. 

Het 

gaat 

om enkele avonden waar in 

gezamenlijkheid 

van 

gedachten 

wordt 

gewisseld 

over de 

mogelijkheden 

en 

vervolgens 

de raden hierover nader te 

informeren. Primair 
gaat 

het om de rol en de invloed van de raden in de 

totstandkoming 

en 

uitvoering 

van deze 

bijeenkomsten. 

Het wordt 

juist op prijs gesteld 

die 

doorontwikkeling 
met 

de raadsleden zelf te 

bespreken, 

zodat met een 

gedragen 

advies kan worden 

gekomen 

richting 

de 7 raden. 

Het 

presidium 

laat 
weten 

in 

algemene 

zin 
content te 

zijn 

over de 

opzet 

en 
structuur 

van de 

bijeenkomsten. 

Ervoor 

gewaakt 

moet worden dat de werkdruk voor de raad te 

hoog 

wordt en 

daarom staat men niet te 

trappelen 

om weer in een 

werkgroep 

te 

gaan 

zitten. 

Op uitdrukkelijk 

verzoek 

zeggen 

de fractievoorzitters toe dit te 

bespreken 

in de fracties en 

eventuele 

gegadigden (of 

een 

enkele) 

kunnen zich melden 

bij 

de 

griffier. 

Noot 

griffier: 
uw 

voorzitter en 

griffier 

nemen ook deel aan deze werkzaamheden en die 

stellen deelname van een enkel raadslid om die reden ook ten zeerste 

op prijs. 

c. 
Goede 

ondersteuning; 

sterke democratie 

(rapport ROB); 

De 

griffier 

licht het een en ander toe. Het 
rapport geeft 

aan dat een echte 

goede 

ondersteuning 

van de raad in het kader van de 

doelstellingen 

van het dualisme 

nog 

ver 

weg 

is. Daarvoor is het 

nodig 

dat 
wet- 

en 

regelgeving 

worden 

aangepast, 

nadere normen worden 

gesteld 

over de 

omvang 

van de 

griffies 

en ook een afdoende 

financiering noodzakelijk 

is om 

die 

ondersteuning adequaat 

te 

regelen. 

Zeker 

gelet op 

de toenemende 

complexiteit 

en 

omvang 

van het raadswerk wordt een situatie 

geschetst 

dat een sterkere 

ondersteuning 

en 

begeleiding 

van de raden in de 

nabije 

toekomst 

noodzakelijk lijkt. Opvallende 

zinsnede in het 

rapport: 
de 

handelingsverlegenheid 

van de 
raad; 

met andere woorden: raden kom voor uw 

positie op! 

Het 

presidium 

neemt een en ander voor 

kennisgeving 

aan. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



4. 

Uitnodiging 

VvR c.s. deelname onderzoek naar het 

gezag 

van de raad; 

Gevraagd 

is om mee te werken aan een onderzoek naar het 

gezag 

van de raad en daartoe 

een 

zogenoemde 

Goed 

Werkplaats 

in te richten. Het onderzoek moet inzicht 

geven 

hoe de 

raad 
met 

meer 

gezag 

haar rol kan vervullen. Daartoe 

zijn gemeenten 

benaderd die hebben 

deelgenomen 

aan de 

quick 

scan lokale democratie. Middels 

dialoog, 

reflectie en het 

bespreken 

van duurzame 

oplossingen 

wordt een 

rapport opgesteld 

met 

praktische 

ideëen en 

concrete 
vervolgacties. 

Alle 

ervaringen 

van de 

gevraagde gemeenten 

worden 

uiteindelijk bij 

elkaar 

gebracht 

in 1 
rapportage 

en dit wordt ter 

beschikking gesteld 

aan alle Nederlandse 

gemeenten. 
De 

gedachte 

leeft om dit te 

koppelen 

aan de 

werkgroep Ontwikkelagenda 

lokale 

democratie. Alvorens een Goed 

Werkplaats 

in 
te 

richten is een tweetal 

intakegesprekken 

gewenst. 
Professionele 

ondersteuning, 

zonder extra 
kosten, 

is 

gewaarborgd. 

Het 

presidium onderschrijft 

in 

principe 

de deelname aan het onderzoek en zo 

mogelijk 

de 

koppeling 

hiervan aan de 

werkgroep Ontwikkelagenda 

lokale democratie. 

De fractievoorzitters 

koppelen 

dit 
terug 

naar de fracties en kunnen 

uiterlijk 

8 december a.s. 

hierop reageren. 

5. 

Ontslagverzoek 

wethouder te Grotenhuis; 

benoeming opvolger; 

Een 

conceptraadsvoorstel 

m.b.t. de 

benoeming 

is 

toegevoegd. Een 
extra 

raadsvergadering 

wordt 

belegd op 

15 december 
2020, 

waarin 

enerzijds 

de nieuwe wethouder wordt benoemd 

en 

anderzijds 

afscheid wordt 

genomen 

van de scheidende wethouder. 

De voorzitter benadrukt het 

bijzondere 

karakter van deze 

vergadering 

en de corona- 

pandemie 

die 

bepaalde beperkingen 

met zich 

meebrengt. Hij vraagt 
om eenieders 

medewerking. 

6. Brief functioneren Auditcommissie en 

voorzitterschap 

dd. 12 november 

2020; 

De brief wordt 

toegelicht 

en de 

plv. 

voorzitter van de 
Auditcommissie, 

ER NS. 
(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

laat 
weten 

een en ander 
te 

betreuren en 

geeft 

wel aan dat de resterende commissieleden 

het 

standpunt 

innemen dat 

handhaving 

van de auditcommissie 
gewenst 

is. Ook is het 

gewenst 
dat als een 

voortzetting 

van de commissiewerkzaamheden 

plaatsvindt 

een 

indringend overleg plaatsvindt 
met 

de 

verantwoordelijke portefeuillehouder. 

Verder zal een nieuw commissielid 

(raadslid 

of 

fractievertegenwoordiger) 

moeten worden 

benoemd 

(de 

commissie bestaat uit maximaal 3 

leden). 

Verder is het is een 

a-politieke 

commissie die 

specifiek ingaat op 

de financiele techniek van de 

jaarstukken 

en de 

activiteiten 

begeleidt 

van de accountant. Het voorkomt dat raad de 

nodige tijd 

en 

energie 

moet steken in deze 

(controlerende) 

werkzaamheden. Wel wordt benadrukt dat de 

commissieleden 
moeten 

kunnen beschikken over de 

noodzakelijke 

financiele kennis en 

kunde. 

Het 

presidium 

laat weten voor een 

voortzetting 

van de commissie te 

zijn 

en laat weten 

binnen de fracties te inventariseren wie zich eventueel kandidaat stelt. In een 

volgende 

vergadering 

van het 

presidium 

wordt dat met elkaar 

besproken 

en middels een raadsvoorstel 

in 

januari 

a.s. 

bekrachtigd. 

5 

laat weten in 

principe 

kandidaat te 

zijn 

voor het 

lidmaatschap 

van de 

commissie. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

7. 

Conceptagenda 

RTG 30 
november; 

De voorzitter 

verduidelijkt 

de 

agenda. 

In verband 
met 

de 

coronamaatregelen 

wordt de 

bijeenkomst 

in de raadzaal en RTG-zaal 

gehouden. 

Dus 

geen parallelle 

sessies. 

Cluster 1 

- 

Vaststelling Toepassen coördinatieregeling planontwikkeling 

Water- en Vuurhuis 

locatie 

Hoogkarspel; 

- 

Realisatie Cor 

Schipperpad; 

- 

Vaststellen 

Beheerverordening gemeentelijke begraafplaatsen 

Drechterland 2021. 

- 

_ Vaststelling 
diverse 

belastingverordeningen. 

  



Cluster 2. 

Vaststellen Regionaal beleidskader inburgering 2021-2025 

Vaststellen Verordening beslistermijn Schuldhulpverlening Drechterland 2021. 

- 

- 

Cluster 3. Geen programmering. 

Cluster 4. Geen programmering. 

Hiermee wordt ingestemd. 

8. Rondvraag; 

De voorzitter laat weten dat het college voornemens is om bij de volgende verkiezingen 

gebruik te gaan maken van digitale verkiezingsborden , die dan minimaal 4 verkiezingen 

zullen worden gebruikt. Het betreft dan 7 borden (in elke kern 1) die gefacilieerd worden door 

een extern bedrijf dat ook zorgdraagt voor de content. Politieke kiesverenigingen leveren dan 

een poster aan en die wordt vervolgens omgezet naar een format voor op de borden. 

Hiermee is een bedrag van € 5. 000 per verkiezing gemoeid. Hij legt uit dat wij hiermee een 

kwaliteitsslag maken en afscheid nemen van de traditionele manier van het gebruik van 

plakborden. In 2021 zal sprake zijn van een eenmalige budgetoverschrijding , waarover in de 

Kadernota verantwoording zal worden afgelegd. 

Het presidium stemt hiermee in. 

Verder laat de voorzitter weten dat hij een pleitbezorger is voor het tegengaan van het 

carbidschieten rond de jaarwisseling. Er geldt weliswaar een algeheel vuurwerkverbod i. v. m. 

de ondersteuning van de zorg , maar daar valt het afsteken van carbid buiten. 

Wellicht bestaat er nog een kans dat er een algeheel verbod komt voor deze soort , 
maar 

mocht dat niet het geval zijn , dan overweegt hij alsnog in de APV een verbod op te nemen 

en komt dan rechtstreeks naar de raad van 14 december a. s. met een daartoe strekkend 

raadsvoorstel (zonder RTG-behandeling). Ook pleit hij 
voor een 

degelijk verbod in de gehele 

regio. 

De fractievoorzitters zeggen toe dit terug te leggen in de fracties en uiterlijk begin volgende 

week te laten weten of zij hiermee kunnen instemmen. In principe ondersteunen zij het 

voorstel en de geschetste werkwijze. 

Niets 
meer aan 

de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Presidium van 14 december 2020. 

De griffier , De voorzitter , 

J. N. M. Commandeur M. Pijl 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


